

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED  
L/4751  
29 December 1978  
Limited Distribution

---

Original: English/  
anglais

SCHEDULES LX AND LX BIS - EUROPEAN COMMUNITIES

Invocation of Paragraph 5 of Article XXVIII

The following communication dated 19 December 1978 has been received from the Permanent Delegation of the Commission of the European Communities.

---

I have the honour to request you to notify the CONTRACTING PARTIES that the European Communities reserve the right under Article XXVIII:5 to modify Schedules LX and LX bis, in accordance with the provisions of that Article, for the duration of the three-year period beginning 1 January 1979.

---

LISTES LX ET LX BIS - COMMUNAUTES EUROPEENNES

Recours aux dispositions du paragraphe 5 de l'article XXVIII

La délégation permanente de la Commission des Communautés européennes a fait parvenir au secrétariat la communication suivante en date du 19 décembre 1978.

---

J'ai l'honneur de vous demander d'informer les PARTIES CONTRACTANTES que les Communautés européennes se réservent le droit, au titre du paragraphe 5 de l'article XXVIII, de modifier les Listes LX et LX bis, conformément aux dispositions dudit article, pendant la durée de la période triennale commençant le 1er janvier 1979.